

الشروط والأحكام لعرض 20% على تأمين السفر من تكافل الراجحي

20% off Travel Insurance from AlRajhi Takaful – Terms and Conditions

- Customers are eligible for a 20% discount on travel insurance when paying with an eligible meem card.
- The offer is valid on all meem cards, including debit cards, credit cards, and meem Go.
- There is no maximum discount cap per transaction.
- There is no limit on the number of eligible transactions during the offer period.
- The offer is valid from 12 August 2026 until 1 October 2026, inclusive.
- The discount applies to eligible travel insurance purchases made during the offer period.
- The offer cannot be exchanged for cash or any other benefit.
- The insurance provider's standard terms, conditions, eligibility requirements, exclusions, and policy provisions apply.
- This offer is not valid for payments using e-wallets (Apple Pay, mada Pay, Samsung Pay, Google Pay).
- Annual Percentage Rate (APR) for credit cards starting from 42.31%, based on a principal amount of SAR 10,000.
- يحصل العملاء على خصم 20% على تأمين السفر عند الدفع باستخدام إحدى بطاقات ميم المؤهلة.
- يسري العرض على جميع بطاقات ميم، بما في ذلك بطاقات مدى والبطاقات الائتمانية وبطاقة ميم Go.
- لا يوجد حد أقصى لقيمة الخصم لكل عملية.
- لا يوجد حد أقصى لعدد العمليات المؤهلة للاستفادة من العرض خلال فترة سريانه.
- يسري العرض من 12 أغسطس 2026 حتى 1 أكتوبر 2026، شاملة تاريخي البداية والنهاية.
- يطبق الخصم على عمليات شراء تأمين السفر المؤهلة التي تتم خلال فترة العرض.
- لا يمكن استبدال قيمة الخصم بمبلغ نقدي أو أي منفعة أخرى.
- تطبق الشروط والأحكام ومتطلبات الأهلية والاستثناءات وأحكام وثيقة التأمين الخاصة بمقدم خدمة التأمين.
- لا يسري هذا العرض على المدفوعات التي تتم باستخدام المحافظ الإلكترونية (mada Pay، Apple Pay، Samsung Pay، Google Pay).
- يبدأ معدل النسبة السنوية للبطاقات الائتمانية (APR) من 42.31% بناءً على مبلغ تمويل أساسي قدره 10,000 ر.س.